
Jaarverslag Media Commissie 2023 
 
Taakomschrijving MC  
De taak van de Mediacommissie is, zoals vermeldt in het huishoudelijk reglement, “het 
samenstellen en het laten drukken en verzenden van het periodiek te verschijnen 
verenigingsblad ('De Labrador Post’), dat zes keer per jaar kosteloos aan de leden wordt 
toegezonden.” Ook de Facebookpagina en website vallen onder de mediacommissie.  
 
Samenstelling MC in 2023  
Nathalie Reerink – voorzitter MC en hoofdredactie LP 
Jacolijn de Krom – redactie LP, eindredactie en DTP, algemeen grafisch ontwerp NLV  
Ingrid Veldkamp – redactie LP, kopij diverse onderwerpen, activiteiten en verslagen 
Christel Schattevoet – redactie LP, jacht-gerelateerde kopij  
Noortje de Groot – redactie LP, rubriek sporten met je Labrador en algemene kopij 
Jorne Kap – redactie LP, rubriek postzak en overleden honden 
Eva Roosendaal – redactie LP, jacht-gerelateerde kopij en rubriek Oudje in het zonnetje 
Sanne van der Touw – redactie LP, algemene kopij 
Cynthia van de Meer – Facebookpagina beheer  
Jolanda Heijkoop – Facebookpagina beheer  
Ingrid Muller – Webmaster (tot en met 7 september 2023) 
Anneke Reinders – ondersteuning; overnemen en corrigeren showuitslagen  
 
Vergaderingen (aantal en data)  
In 2023 heeft de MC/redactie één keer vergaderd. Deze vergadering vond plaats 8 juli 
2023 in Hotel de Witte Bergen te Eemnes. Daarnaast is er op 20 januari 2024 vergaderd 
in Eemnes. Tussendoor is er overleg gepleegd via e-mail en Teams. 
 
De Facebookcommissie heeft in 2023 niet vergaderd. Er is vooral overleg gepleegd via 
WhatsApp. 
 
Vaste onderwerpen op de agenda  
Vaste onderwerpen op de agenda van de redactie waren de vulling voor de Labrador Post 
en nieuwe ideeën voor series en artikelen.  
 
Algemene informatie  
De mediacommissie bestaat uit de redactie van de Labrador Post, de facebookbeheerders 
en de webmaster. De redactie heeft in 2023 afscheid genomen van vrijwilligster Ingrid 
Muller die in september 2023 is gestopt als webmaster. Gelukkig hebben we Ger van der 
Teems bereid gevonden het stokje van Ingrid over te nemen als webmaster. Bij de 
redactie is Sanne van der Touw (die al in november 2022 bij haar eerste 
redactievergadering aanwezig is geweest) per 1 januari 2023 officieel begonnen.  
 
Labrador Post:  
Zoals ieder jaar is de Labrador Post ook in 2023 6x uitgebracht met een oplage van 4200 
exemplaren. Zij verscheen in de maanden februari, april, juni, augustus, oktober en 
december. Normaal heeft de LP 68 pagina’s, maar we hebben hier in 2023 in februari en 
en augustus van afgeweken. De LP van februari had 80 pagina’s en die van augustus 72. 
Er zijn verslagen van diverse door de NLV georganiseerde activiteiten zoals wandelingen, 
ringtraining, de NLV dag, de workshop waterwerk, workshop agility en natuurlijk diverse 
jachtwedstrijden gepubliceerd, alsook artikelen over uiteenlopende onderwerpen. Vaste 
en terugkerende rubrieken in 2023 waren onder andere de Postzak, Overleden honden, 
een Kwispel in Huis, Sporten met je Labrador, Werken voor de Click, Hondenbanen, en 
de rubriek Gezondheid, Gedrag en Fokkerij. Ook hebben we een nieuwe rubriek 
geïntroduceerd waarin keurmeesters uit verschillende landen werden geïnterviewd over 
de rasstandaard. Adverteerders in de Labrador Post in 2023 waren KNGF, Hulphond 
Nederland, DrentheVakantie, Puppygroep.nl, Energique, Ivaris, Dierenkliniek Kortenoord, 
Sana Vesta, Cavom, Labrador B&B, Fokkerpetfood en Hunter & Co.  



Eind 2022 hebben we een enquête online gezet over de Labrador Post, om de wensen 
van onze lezers te inventariseren. In 2023 hebben we hiervan de resultaten 
geïnventariseerd, en deze zijn gepubliceerd in LP04 van augustus 2023. Gemiddeld krijgt 
de LP als cijfer een 8, waar we heel tevreden mee zijn. De verschillende onderdelen zoals 
vormgeving en schrijfstijl van de LP werden overwegend goed tot zeer goed beoordeeld. 
Men gaf aan de artikelen over gezondheid en gedrag hoog te waarderen. Ook 
ervaringsverhalen van lezers en series zoals sporten met je Labrador, werken voor de 
click en hondenbanen scoren goed. Een aantal suggesties uit de enquête zoals werken 
met QR-codes en de vraag om een rubriek waarin lezersvragen beantwoord kunnen 
worden hebben we concreet uitgewerkt. Zo is er een nieuwe rubriek uit voortgekomen 
waarin lezers een vraag voor kunnen leggen aan een gedragsdeskundige.   
 
Facebook:  
De Facebookpagina werd beheerd door Cynthia van de Meer en Jolanda Heijkoop, met 
Nathalie Reerink als medebeheerder van de Facebookpagina. Diverse NLV-activiteiten 
werden aangekondigd op Facebook, en de uitslagen van met name de JPC activiteiten 
alsook foto’s van AC en ABC activiteiten werden via Facebook gedeeld. 
 
Website:  
In 2023 werd de website tot september beheerd door onze webmaster Ingrid Muller. Eva 
Roosendaal plaatste de JPC gerelateerde berichten op de website, deze taak heeft zij 
overgenomen van Helen Zimmermann. De website werd in 2023 voornamelijk gebruikt 
om informatie te delen in de vorm van aankondigingen van activiteiten, nieuwsberichten, 
of soms een artikel om lezers te informeren over bijvoorbeeld gezondheid. Daarnaast zijn 
er op de site diverse uitslagen te vinden; naast de jachtproefuitslagen ook uitslagen van 
o.a. exterieurkeuringen (met dank aan Anneke Reinders die deze verwerkt en aanlevert) 
en gezondheidsuitslagen. Ook kunnen mensen zich via de website inschrijven voor de 
diverse door de NLV georganiseerde activiteiten.  
 
Nieuwsbrief: 
In 2023 zijn we begonnen met het af en toe publiceren van een nieuwsbrief. In 2023 is 
de nieuwsbrief 3x verschenen. Doel van de nieuwsbrief is om korte, relevante nieuwtjes, 
berichten en/of uitnodigingen te delen met onze leden. Het gaat dan met name om 
berichten die om welke reden dan ook niet kunnen wachten tot de eerstvolgende 
Labrador Post.  
 
Plannen voor 2024 
 
Voor 2024 hopen we Sanne Romijn straks te mogen verwelkomen als nieuwe MC 
voorzitter. Zij zal de taken overnemen van Nathalie Reerink en zal hopelijk samen met de 
rest van de commissie nieuwe plannen gaan realiseren en haar eigen weg volgen. 
 
Labrador Post:  
Voor 2024 is de inzet opnieuw een goed gevulde, diverse Labrador Post met 
uiteenlopende kopij; voor elk wat wils. De in 2022 geïntroduceerde rubrieken Sporten 
met je Labrador en Hondenbanen zijn na 2 succesvolle jaren per 2024 gestopt. ‘Werken 
voor de Click’ gaat door, en daarnaast hebben we de nieuwe rubriek ‘Eerste hulp bij 
Hondenvragen’ waarin lezers hun vraag voor kunnen leggen aan gedragsdeskundige 
Rianne Jansen. De in 2023 gestarte rubriek ‘Keurmeester aan het woord’ loopt in 2024 
af. Als nieuwe rubriek hebben we de ‘Boekreview’ geïntroduceerd, geschreven door 
Sanne Romijn. Uiteraard blijven ook de gebruikelijke verslagen van activiteiten 
verschijnen. De verdere vulling van de LP hopen we met een gemotiveerde redactie 
onder fris bewind gevarieerd te kunnen blijven vullen. 
 
Facebook:  
In 2024 willen we Facebook blijven benutten als medium om informatie te verstrekken 
en te communiceren met onze leden. Ons aantal Facebook-volgers is inmiddels gegroeid 



van 7000 in 2022 naar 8000 volgers per 2024. We hebben in 2023 wegens uiteenlopende 
omstandigheden weinig vernieuwends gedaan met Facebook, hopelijk kan dat dit jaar 
verder uitgewerkt worden zodat we onze volgers kunnen blijven boeien.  
 
Website:  
Het gebruik van de website zal in 2024 niet heel anders zijn dan in 2023. Voorlichting via 
artikelen, inschrijven voor activiteiten via de site, het delen van nieuwsberichten en 
uitslagen zal doorgaan zoals gebruikelijk. Ger van der Teems is als nieuwe webmaster 
per 2024 eerste aanspreekpunt hiervoor. 
 
Nieuwsbrief: 
In 2023 zijn we begonnen met het af en toe publiceren van een nieuwsbrief. De 
nieuwsbrief verschijnt niet structureel, maar alleen als er iets gemeld moet worden dat 
niet kan wachten tot de volgende Labrador Post. In maart 2024 is de eerste nieuwsbrief 
van dit jaar verschenen.  
 
Dankbetuiging  
Ik vind het belangrijk om te benoemen dat de MC, ondanks haar inspanningen, haar 
werk natuurlijk niet alleen kan doen. Met name de redactie-tak is voor een behoorlijk 
deel afhankelijk van mensen die geen deel uitmaken van de commissie maar wel een 
bijdrage leveren voor de Labrador Post. Bijvoorbeeld door hun goede ideeën te delen, 
mooie foto’s in te sturen, artikelen of columns te schrijven, verslagen aan te leveren van 
diverse activiteiten…. etc. Deze bijdragen van leden en niet-leden stellen wij enorm op 
prijs, en wij maken hier dankbaar gebruik van om steeds opnieuw een mooie, leuke en 
gevarieerde LP op de mat te krijgen. En ook de Facebook-tak drijft natuurlijk op de 
enthousiaste deelname, leuke reacties en ‘vind-ik-leuks’ van alle volgers. Hiervoor dus 
onze grote dank aan iedereen die het afgelopen jaar een bijdrage heeft geleverd!  
 
Tot besluit  
In 2023 hebben we als commissie eigenlijk heel goed gedraaid. Alle leden hebben zich 
met veel enthousiasme ingezet voor een mooie Labrador Post, interessante 
Facebookpagina en goed bijgehouden website. Zonder hun inzet zijn we nergens, dus ik 
geef graag een heel welgemeend dank jullie wel aan alle MC commissieleden! En in het 
bijzonder nog een extra dankjewel voor Sanne Romijn, die bereid is om mijn taak als MC 
voorzitter over te nemen. Ik heb er alle vertrouwen in dat zij dit naar volle tevredenheid 
op kan pakken, en dat ze vol frisse energie de MC zich nog verder kan laten ontwikkelen. 
Ik hoop dat u allen deze mening deelt en haar straks verkiest tot nieuwe MC voorzitter. 
 


